
Protokoll Styrelsemöte Otterbäckens Fiber Ek För.  2023- 05-23 

 

Närvarande. 

Ledamöter Staffan Gustafsson, Gunnar Södergren, 

 Bo-Göran Romppanen, Jan Feltsten, 

 Marcus Johansson, Gunilla Palmquist 

Suppleanter  Björn Wadensten 

Ärenden: 

1. Mötet öppnas av ordförande Staffan Gustafsson. 

2. Till dagens protokolljusterare utses Marcus Johansson.      

3. Dagordning gås igenom och godkännes. 

4. Föregående protokoll gås igenom och godkännes. Styrelsen har i uppdrag att försöka 

hitta ytterligare en suppleant till den vakanta platsen i styrelsen. 

5. Ekonomisk rapport. Bo-Göran rapporterar att det idag finns 746 503, 71 kr på kontot 

varav 400 000 kr finns på ett fasträntekonto på Swedbank i Mariestad. 

Bo-Göran meddelar även att avbetalningsperioden  avslutas den 27 maj. Viktigt att 

ha koll på, så att inga inbetalningar fortsätter efter detta datum. 

6. Den 29 mars genomfördes OFEF:s årsstämma.  

Kort reflektion – allt gick bra, inte så mycket folk. 

7. Föreningar i Samverkan. Vår förening har deltagit på några av planeringsmötena för 

den kommande Otterbäcksdagen den 5 augusti. I dagsläget har fiberföreningen inget 

direkt ”uppgift” men hjälp kan behövas under dagen. 

8. Inga nya anslutningar har tillkommit däremot har en del överlåtelse skett. 

9. Övriga frågor.  

Vi pratar om Badängsparken och Storön. 

Fråga. Kan man säga upp en beställning på tvillingbox? Staffan kontaktar Håkan 

Tropp vid behov. 

10. Nästa möte är den 12 september kl 17 30 på Allmänna väg 20. 

11. Mötet avslutas. 

 

För protokollet   Justerare 

 

 

Gunilla Palmquist   Marcus Johansson                                  

       GLAD SOMMAR! 

 


